
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 31.05.2011, ora 12,00  în cadrul şedinţei  ordinare a 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin 

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnă consilier, domnilor consilieri,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 29 de consilieri judeţeni.   
Lipseşte motivat domnul consilier Başag Viorel.
Se supune la vot motivarea domnului consilier Başag Viorel. Se aprobă în unanimitate.
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.331/24.05.2011, comunicată domnilor consilieri  în 

scris  prin adresa nr.IV/6476/24.05.2011,  potrivit  art.94 alin.1 din Legea nr.215/2001 a administraţiei 
publice  locale,  republicată,  cu  modificările  şi  completările  ulterioare,  invitaţilor  prin  adresa 
nr.I/6477/24.05.2011 şi  s-a  adus la  cunoştinţa  locuitorilor  prin publicare  în  Ziarul  „Jurnal  de Caraş-
Severin” din data de 26.05.2011.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă ca invitaţi:  domnul prefect Octavian Ţunea,  reprezentanţi  ai  instituţiilor  subordonate 

Consiliului Judeţean, conducători ai instituţiilor subordonate, reprezentanţi ai altor instituţii de interes 
judeţean, precum şi reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai Ziarului “Jurnal de Caraş-Severin”,  „BANAT 
TV”, „Radio Reşiţa”, Săptămânalul „Prisma”, Publicaţia „Argument”, TVR Timişoara. 

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Judeţului Caraş-Severin, pe anul 

2011. 
2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr. 8/29.01.2011 privind 

aprobarea  bugetelor  de  venituri  şi  cheltuieli  ale  instituţiilor  şi  serviciilor  publice  de  sub autoritatea 
Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, pe anul 2011, modificată şi completată.

3.Proiect de hotărâre privind defalcarea sumei de 2.000.000 lei prevăzută în bugetul propriu al 
judeţului Caraş-Severin la cap.67 „Cultură, recreere şi religie”, pe domenii de intervenţie (finanţare), pe 
anul 2011.

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al Judeţului Caraş-Severin pe anul 
2010.

5.Proiect  de  hotărâre  privind  închiderea  finanţării  rambursabile  interne  contractată  conform 
Hotărârii  nr.172/2005 privind aprobarea  contractării  unui împrumut în cuantum de 62.100.000 RON 
pentru finalizarea unor obiective de investiţii  ale Consiliului  Judeţean Caraş-Severin,  cu modificările 
ulterioare.

6.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  şi  completare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean 
nr.15/29.01.2011 privind utilizarea excedentului bugetului local  al Judeţului Caraş-Severin rezultat  la 
încheierea exerciţiului bugetar 2010, pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare, pe anul 2011.
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7.Proiect de hotărâre  pentru modificarea şi completarea  Anexei nr.5 la  Hotărârea Consiliului 
Judeţean nr.62 din 17.06.2010 privind stabilirea taxelor şi taxelor speciale pentru activităţi şi/sau servicii 
prestate de către direcţiile din aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin şi direcţiile 
(serviciile) de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-Severin, pentru anul 2011.

8.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  nr.154/2010  privind 
aprobarea  Regulamentului  de  Organizare  si  Funcţionare  al  aparatului  de  specialitate  al  Consiliului 
Judeţean Caraş-Severin. 

9.Proiect de hotărâre pentru înfiinţarea şi organizarea Căminului pentru Persoane Vârstnice Sfinţii 
Constantin şi Elena.

 10.Proiect  de  hotărâre  privind  atribuirea  denumirii  „Sfinţii  Constantin  si  Elena”  Căminului 
pentru Persoane Vârstnice din localitatea Caransebeş, str. Spitalului nr.2, judeţul Caraş-Severin.

11.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin 
nr.96/2010  privind aprobarea organigramei si a statelor de funcţii ale Direcţiei de Evidenţa a Persoanelor 
a Judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

12.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin 
nr.97/2010  privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statelor  de  funcţii  ale  Direcţiei  de  Administrare  a 
Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

13. Proiect de hotărâre privind participarea Judeţului Caraş-Severin la constituirea ASOCIAŢIEI 
„Cluster Regional Tehnologia Informaţiei şi a Comunicaţiilor – Regiunea Vest România”.

14.Proiect de hotărâre privind însuşirea de către Consiliul Judeţean Caraş-Severin a iniţiativei de 
concesionare a unei părţi (teren şi clădire) din imobilul Spitalului Judeţean de Urgentă Reşiţa - Staţionar 
I, situat în municipiul Reşiţa, str. Făgăraşului nr.18, judeţul Caraş-Severin, aflat în domeniul public al 
judeţului Caraş-Severin şi administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

15. Proiect de hotărâre privind încadrarea drumurilor judeţene şi comunale de pe raza judeţului 
Caraş-Severin, pe nivele de viabilitate, în perioada sezonului rece noiembrie 2011-martie 2012.

16.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  şi  completarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean 
nr.37/16.03.2007 privind  aprobarea  Actului  Constitutiv  al  SC „Ecologica  Băile  Herculane”  SRL, cu 
modificările şi completările ulterioare.

17.Informarea  Adunării  Generale  a  Acţionarilor  de la   SC" Fabrica  de Produse  Lactate"  SA 
Oraviţa privind activitatea societăţii şi măsurile luate în exercitarea mandatului, în anul 2010.

18.Raport de  activitate desfăşurată  de SC AQUACARAŞ S.A, pe anul 2010.
19.Informare privind activitatea derulată în anul 2010 de către SC „SCHILIFT” SRL.
20.Informarea SC „APOLLINI COMPANY” SRL despre activitatea de îmbuteliere apă minerală 

Perenna Premier în asociaţie cu Consiliul Judeţean Caraş-Severin.
21.Informarea  cu privire la activitatea desfăşurată de SC „Ecologica Oraviţa” SRL  în anul 2010. 
22.Informare  privind  activitatea desfăşurată  de SC „Ecologica  Văliug” SRL în cursul anului 

2010.
23.Informare  privind activitatea  desfăşurată  de SC Ecologica  Băile  Herculane”SRL,  în  cursul 

anului 2010.
          24.Raport de activitate  al SC „APERGMIN” SRL, pe anul 2010.

25.Raport  privind  asocierea  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  cu  SC  „CARPATINA”  SA 
Bucureşti.

26.Informare privind activitatea SC „EOLIANA CARAŞ” SRL.
27.Raport privind activitatea desfăşurată de Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară „Intercom 

Deşeuri Caraş-Severin”, în anul 2010.
28.Raport de activitate  pe anul 2010, executarea bugetului  de venituri  şi cheltuieli  şi  bilanţul 

contabil al Clubului Sportiv Caraş-Severin.
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29.Informare  privind  constatarea  contravenţiilor  şi  aplicarea  sancţiunilor  prevăzute  de  O.G. 
nr.43/1997,  activităţi  desfăşurate  de  persoane  împuternicite  în  acest  sens  din  cadrul  Direcţiei  de 
Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin.

30.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-Severin la o 
reuniune de lucru ce a avut loc în Chişinău, Republica Moldova, în perioada 28-31 martie 2011.

31.Informare  cu  privire  la  participarea  unei  delegaţii  a  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  la 
invitaţia Crucii Roşii din Macedonia în localitatea Bitola, în perioada 17-21 martie 2011.

32.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-Severin la cea 
de-a 29-a ediţie a Târgului Internaţional NO DIG şi Congresul Internaţional Water Berlin, în perioada 
02-05 mai 2011.

33.Întrebări. Interpelări.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Am întârziat pentru că, vă spun asta aşa, să vedem unde 

am ajuns din nefericire! A venit la mine un om de afaceri din Caraş-Severin, cu martor a venit, să-mi 
spună că ieri seară pe la ora 20,00, la ora 8,00 seara, a primit un telefon de la Dunca, de la Timişoara, 
care îi solicita intempestiv să vină mâine, miercuri la 10,00 la DNA, să declare ceva de Frunzăverde, ca 
să-l dea jos. O spun în faţa Consiliului Judeţean, ca să fie clar că fac această afirmaţie. Oamenii au fost şi 
mi-au spus exact. Aşa am ajuns în România! Vă spun în ce situaţie existăm în România în momentul 
acesta. Se pot întâmpla asemenea lucruri, telefonic. 

Haideţi să începem această şedinţă. Vă propun să introducem în procedură de urgenţă „Proiectul 
de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  nr.22/12.02.2008  privind 
aprobarea numărului de posturi  pentru personalul neclerical din instituţiile de cult  din judeţul Caraş-
Severin”. Vom avea un vot secret la punctul 13, pe care vi-l propun să-l discutăm la sfârşitul dezbaterilor 
noastre. 

Domnul Imbrescu, procesul verbal.
Domnul secretar al judeţului  Ion Imbrescu: În mapă avem două procese-verbale. La procesul-

verbal din 08.04.2011 al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean, dacă sunt observaţii? Nu sunt. Cine 
este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în unanimitate. 

Cel de-al doilea proces-verbal este de la şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean din data de 
29.04.2011. Dacă sunt observaţii?   Nu sunt. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în 
unanimitate. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Supun la vot ordinea de zi, completată cu acest proiect 
de hotărâre în procedură de urgenţă. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Judeţului Caraş-Severin, pe anul 

2011.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Suplimentăm cu 15 miliarde, sume care au venit pentru 

definitivarea lucrărilor la cabana de pe Muntele Semenic. Aceasta este motivaţiunea pentru care am făcut 
acest proiect. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.
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Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 2  al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.8/29.01.2011 privind 

aprobarea  bugetelor  de  venituri  şi  cheltuieli  a  instituţiilor  şi  serviciilor  publice  de  sub  autoritatea 
Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, pe anul 2011, modificată şi completată.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Pe cale de consecinţă, modificăm bugetele  de venituri şi 
cheltuieli a instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 3  al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect de hotărâre privind defalcarea sumei de 2.000.000 lei prevăzută în bugetul propriu al 

judeţului Caraş-Severin la cap.67 „Cultură, recreere şi religie”, pe domenii de intervenţie (finanţare), pe 
anul 2011.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de ultima alocare pentru handbalişti, pe ultima 
lună. Din acest motiv modificăm acest capitol de calculaţie. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.
Ca o informare… Darian pleci astăzi?
Domnul invitat Darian Ciobanu: Mâine dimineaţă, domnule preşedinte.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Darian are o întâlnire la Federaţia Română  de Handbal, 

cu Cristian Gaţu, pentru a clarifica parcursul din toamnă al echipei de handbal.
*

Se trece la discutarea punctului 4  al ordinii de zi şi anume:
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4.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al Judeţului Caraş-Severin pe anul 
2010.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Conform unor reglementări apărute în luna aprilie sau 
martie,  trebuie  să  întreprindem  această  acţiune,  să  dăm această  aprobare  a  contului  de  execuţie  al 
Judeţului Caraş-Severin, pe anul 2010. Este o procedură de uzanţă. Dacă aici  aveţi observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 5  al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect  de  hotărâre  privind  închiderea  finanţării  rambursabile  interne  contractată  conform 

Hotărârii  nr.172/2005 privind aprobarea  contractării  unui împrumut în cuantum de 62.100.000 RON 
pentru finalizarea unor obiective de investiţii  ale Consiliului  Judeţean Caraş-Severin,  cu modificările 
ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Practic încheiem această operaţiune în termenul negociat 
cu banca.  Negociat  şi  renegociat,  datorită  diverselor  întârzieri  în derularea programelor  europene,  în 
principal. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului  6  al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  şi  completare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean 

nr.15/29.01.2011 privind utilizarea excedentului bugetului local  al Judeţului Caraş-Severin rezultat  la 
încheierea exerciţiului bugetar 2010, pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare, pe anul 2011.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de ceea ce înainte se numea fondul de rulment 
şi acum îi spune excedent bugetar. Aici vă propun ca anexa să fie completată cu un punct 11. Da? Cu o 
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valoare de 10 miliarde sau 1 milion, care înseamnă achiziţionarea echipamentelor medicale, în cadrul 
proiectului transfrontalier, dezvoltarea unei reţele transfrontaliere de telediagnostic şi teleconsultare în 
instituţiile de sănătate. E vorba de prefinanţarea noastră. Conform procedurilor europene, banii aceştia îi 
recuperăm anul viitor. Îi recuperăm anul viitor, pentru că îi recuperăm foarte greu datorită birocraţiei în 
exces. E un proiect derulat de Spitalul Judeţean, împreună cu cel din Vârşeţ. Dacă sunt observaţii, cu 
această modificare a anexei? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului  7 al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect de hotărâre  pentru modificarea şi completarea  Anexei nr.5 la  Hotărârea Consiliului 

Judeţean nr.62 din 17.06.2010 privind stabilirea taxelor şi taxelor speciale pentru activităţi şi/sau servicii 
prestate de către direcţiile din aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin şi direcţiile 
(serviciile) de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-Severin, pentru anul 2011.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aceasta este taxa de divorţ de 20 lei. 
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: „Divorţez şi eu atunci!”
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Era în perioada interbelică, un pol. Sunt alte localităţi 

care au pus şi 5 milioane, ca să ştiţi, pentru divorţ. Noi vă propunem o taxă de 20 de lei.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Domnul Hari, cred că a înţeles că primeşte.
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Nu. „Ca să mă scap!”
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Sunt observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot hotărârea  în ansamblu.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.   Se 

adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  nr.154/2010  privind 

aprobarea  Regulamentului  de  Organizare  şi  Funcţionare  al  aparatului  de  specialitate  al  Consiliului 
Judeţean Caraş-Severin. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Conform apariţiei unei noi funcţii susţinute de o direcţie, 
adică a arhitectului şef, ţinând cont că am aprobat noua organigramă în şedinţa trecută, acum trebuie să 
aprobăm  pe  cale  de  consecinţă  şi  proiectul  de  hotărâre  privind  modificarea  hotărârii  referitor  la 
regulamentul  de  organizare.  Este  vorba  de  Compartimentul  de  Control  Managerial  şi  de  direcţia 
arhitectului şef. Dacă sunt observaţii? Nu sunt.
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Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului  9 al ordinii de zi şi anume:
9.Proiect de hotărâre pentru înfiinţarea şi organizarea Căminului pentru Persoane Vârstnice Sfinţii 

Constantin şi Elena.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ştiţi că am inaugurat recent această investiţie importantă 

a Consiliului Judeţean, la Caransebeş. Dacă aveţi  observaţii aici? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.9 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.10 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.11 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului  10 al ordinii de zi şi anume:
10.Proiect de hotărâre privind atribuirea denumirii „Sfinţii Constantin si Elena” Căminului pentru 

Persoane Vârstnice din localitatea Caransebeş, str. Spitalului nr.2, judeţul Caraş-Severin.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E procedura standard prin care întâi îl înfiinţăm şi după 

aceea  îl  denumim.  Întâi  îl  inaugurăm,  după  aceea  îl  înfiinţăm  şi  în  final  îl  denumim.  Demn  de 

7



managementul  lui  Nuţi  Amzoi,  care  n-are  nici  o  vină,  pentru  că  aşa  e  procedura,  chiar  aşa  e  prin  
reglementare. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea  în ansamblu.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.   Se 
adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului  11 al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin 

nr.96/2010  privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcţiei de Evidenţa a Persoanelor 
a Judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Upgradăm aici o funcţie. Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului  12 al ordinii de zi şi anume:
12.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin 

nr.97/2010  privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statelor  de  funcţii  ale  Direcţiei  de  Administrare  a 
Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aici ridicăm în rang 8 funcţii. Dacă sunt observaţii aici? 
Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea  în ansamblu.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.   Se 
adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului  13 al ordinii de zi şi anume:
13. Proiect de hotărâre privind participarea Judeţului Caraş-Severin la constituirea ASOCIAŢIEI 

„Cluster Regional Tehnologia Informaţiei şi a Comunicaţiilor – Regiunea Vest România”.
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Acesta îl lăsăm ultimul, pentru că avem vot aici. 
*

Se trece la discutarea punctului  14 al ordinii de zi şi anume:
14.Proiect de hotărâre privind însuşirea de către Consiliul Judeţean Caraş-Severin a iniţiativei de 

concesionare a unei părţi (teren si clădire) din imobilul Spitalului Judeţean de Urgentă Reşiţa - Staţionar 
I, situat în municipiul Reşiţa, str. Făgăraşului nr.18, judeţul Caraş-Severin, aflat în domeniul public al 
judeţului Caraş-Severin şi administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Practic aici ce vrem să facem? Să dăm în concesiune un 
teren  şi  o  clădire,  care  în  acest  moment  se  află  în  administrarea  unei  societăţii  comerciale  care 
organizează activităţile de morgă. Sunt observaţii? Directorul spitalului ai observaţii?

Domnul invitat Secăşan Dumitru: Da. Această firmă execută prestări servicii în această zonă, iar 
terenul respectiv  nu influenţează cu nimic activitatea pe care hotărăsc să o desfăşoare acolo.  Însă la 
clădire, trebuie rezolvată situaţia acelui spaţiu de cca. 127 mp. Acum firma prestează servicii în acea 
locaţie.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Adică ce înseamnă asta?
Domnul invitat Secăşan Dumitru: I s-a permis ca să pregătească cadavrele, să le înhumeze, fără 

a avea un spaţiu al ei. În spaţiul respectiv este prosectură, acolo se fac necropsiile de către anatomie 
patologică şi de către medicina legală. 

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Cu alte  cuvinte,  n-ai  fi  de acord să dăm clădirea  în 
concesiune?

Domnul invitat  Secăşan Dumitru: Ei pot să-şi execute activitatea, dar poate se găseşte o altă 
formulă.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Bun. Conveniţi o formulă şi amânăm această discuţie. 
Bănuiesc că şi domnul Roşeţi, de la cadastru are nişte...

Domnul  consilier  Roşeţi  Gheorghe:  Eu  sunt  de  acord  cu  aceasta.  Însă  am vrut  să  sugerez 
departamentului de specialitate al Consiliului Judeţean, să se uite pe contractul acesta nr.3685, care odată 
spune de prestări servicii, iar la obligaţii vine şi spune că e de închiriere. Să nu ne suprapunem în final cu 
două hotărâri, una de concesionare şi una de închiriere pe acelaşi imobil.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Puneţi-vă de acord cu direcţia spitalului. Sunteţi de 
acord să amânăm? Cine este pentru amânare? Se aprobă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului  15 al ordinii de zi şi anume:
15.Proiect de hotărâre privind încadrarea drumurilor judeţene şi comunale de pe raza judeţului 

Caraş-Severin, pe nivele de viabilitate, în perioada sezonului rece noiembrie 2011- martie 2012.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E o activitate anuală. Anual facem aceasta pe baza unei 

dispoziţii legale emise de Ministerul Transporturilor. Observaţii?
Domnul  consilier  Cotarcea  Haralambie:  Eu  am.  Ca  să  nu  mai  vorbesc  la  sfârşitul  acestei 

şedinţe,  vreau  să  vă  rog,  aşa  cum am făcut  şi  cu  prefectul  judeţului  Caraş-Severin,  pentru  judeţul 
Mehedinţi. Ne-a făcut şi nouă 12 km de drum şi acum vă roagă şi primarul de la mine, având în vedere 
noua funcţie pe care o aveţi de prim vicepreşedinte al partidului, să ne ajutaţi cu vreo 3 km de drum. 

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Am anticipat punctul „Diverse”. La acest punct de pe 
ordinea de zi sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
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Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  16 al ordinii de zi şi anume:
16.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  şi  completarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean 

nr.37/16.03.2007 privind  aprobarea  Actului  Constitutiv  al  SC „Ecologica  Băile  Herculane”  SRL, cu 
modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Completăm obiectul de activitate cu codul CAEN şi cu 
actele de identificare a unor membrii. Dacă aici aveţi  observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea  în ansamblu.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.   Se 
adoptă în unanimitate.

*
Proiect de hotărâre  introdus în procedură de urgenţă:
Proiectul  de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin 

nr.22/12.02.2008 privind aprobarea numărului de posturi pentru personalul neclerical din instituţiile de 
cult din judeţul Caraş-Severin.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Cu  alte  cuvinte,  alocăm  două  posturi  neclericale 
Vicariatului Ortodox Ucrainean. 

Doamna invitat Gina Pavel: Le luăm de la Vicariatul Ortodox Ucrainean.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Le luăm pentru că ei renunţă la aceste posturi.
Doamna invitat Gina Pavel: Şi le trecem la Episcopia Ortodoxă Caransebeş.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Şi le afectăm Episcopiei Caransebeşului.
Doamna invitat Gina Pavel: Da. Sunt adrese.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Adică Vicariatul Ortodox Ucrainean a renunţat la aceste 

două posturi şi pe baza atribuţiilor pe care le avem, le putem aloca Episcopiei Ortodoxe Caransebeş. 
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot hotărârea  în ansamblu.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.   Se 

adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  13 al ordinii de zi şi anume:
13. Proiect de hotărâre privind participarea Judeţului Caraş-Severin la constituirea ASOCIAŢIEI 

„Cluster Regional Tehnologia Informaţiei şi a Comunicaţiilor – Regiunea Vest România”.

10



Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Cu  alte  cuvinte,  e  vorba  de  participarea  noastră  la 
constituirea acestei asociaţii din care fac parte universităţi, consilii judeţene, persoane fizice, primării. E 
un fel de parteneriat public privat în extenso. Ştiu ce vrei să spui Puiule, dar nu-i vina noastră.

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Aşa este. 
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Universitatea „Eftimie Murgu” nu este, pentru că n-a 

achiesat la acest proiect!
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Şi Primăria Caransebeş sau Primăria Reşiţa.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu sunt?
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Da.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da, pentru că n-au răspuns acestui demers.
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Foarte rău. Iar o să-mi aud: „De ce intervii şi vorbeşti 

în numele nostru!”.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu. Acestea au fost problemele pe care mi le-am pus şi 

eu.  Celor  care au  realizat  acest  demers,  nu li  s-a  răspuns de către  instituţiile  pe care  le-am evocat,  
favorabil, în legătură cu această participare. Nouă ni s-a părut că este interesant să participăm. Toate cele 
3 consilii judeţene participă şi ni s-a părut firesc. Naidan, teoretic pot să participe ulterior şi alţii?

Domnul  invitat  Naidan  Victor:  Da.  E  o  structură  deschisă  şi  participarea  aceasta  este  a 
membrilor fondatori. Ideea este să atragem cât mai multe entităţi.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Vă propun ca reprezentant al judeţului în Adunarea 
Generală a Acţionarilor să fie domnul Victor Naidan – directorul departamentului programe şi membru 
în Consiliul Director să fie domnul Liviu Nicola, care este specialistul nostru în informatică şi lucrează la 
Consiliul  Judeţean.  Dacă  aveţi  alte  propuneri?  Nu  sunt.  Atunci  faceţi  buletinele  de  vot  şi  domnul 
Ghiorghioni va conduce votul. 

*
Se trece la punctele 17, 18, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29, 30, 31, 32  ale ordinii de zi 

şi anume:
17.Informarea  Adunării  Generale  a  Acţionarilor  de la   SC" Fabrica  de Produse  Lactate"  SA 

Oraviţa privind activitatea societăţii şi măsurile luate în exercitarea mandatului, în anul 2010.
18.Raport de  activitate desfăşurată  de SC AQUACARAŞ S.A, pe anul 2010.
19.Informare privind activitatea derulată în anul 2010 de către SC „SCHILIFT” SRL.
20.Informarea SC „APOLLINI COMPANY” SRL despre activitatea de îmbuteliere apă minerală 

Perenna Premier în asociaţie cu Consiliul Judeţean Caraş-Severin.
21.Informarea  cu privire la activitatea desfăşurată de SC „Ecologica Oraviţa” SRL  în anul 2010. 
22.Informare  privind  activitatea desfăşurată  de SC „Ecologica  Văliug” SRL în cursul anului 

2010.
23.Informare privind activitatea desfăşurată de SC Ecologica Băile Herculane” SRL, în cursul 

anului 2010.
          24.Raport de activitate  al SC „APERGMIN” S.RL, pe anul 2010.

25.Raport  privind  asocierea  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  cu  SC  „CARPATINA”  SA 
Bucureşti.

26.Informare privind activitatea SC „EOLIANA CARAŞ” SRL.
27.Raport privind activitatea desfăşurată de Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară „Intercom 

Deşeuri Caraş-Severin”, în anul 2010.
28.Raport de activitate  pe anul 2010, executarea bugetului  de venituri  şi cheltuieli  şi  bilanţul 

contabil al Clubului Sportiv Caraş-Severin.
29.Informare  privind  constatarea  contravenţiilor  şi  aplicarea  sancţiunilor  prevăzute  de  O.G. 

nr.43/1997,activităţi  desfăşurate  de  persoane  împuternicite  în  acest  sens  din  cadrul  Direcţiei  de 
Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin.
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30.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-Severin la o 
reuniune de lucru ce a avut loc în Chişinău, Republica Moldova, în perioada 28-31 martie 2011.

31.Informare  cu  privire  la  participarea  unei  delegaţii  a  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  la 
invitaţia Crucii Roşii din Macedonia în localitatea Bitola, în perioada 17-21 martie 2011.

32.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-Severin la cea 
de-a 29-a ediţie a Târgului Internaţional NO DIG şi Congresul Internaţional Water Berlin, în perioada 
02-05 mai 2011.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă la rapoarte şi informări sunt întrebări? Nu sunt.
Lăsăm punctul „Întrebări. Interpelări” la final şi domnul Ghiorghioni conduce votul. 
Se trece la vot în ordinea strigării.

*
Punctul 13: 
13. Proiect de hotărâre privind participarea Judeţului Caraş-Severin la constituirea ASOCIAŢIEI 

„Cluster Regional Tehnologia Informaţiei şi a Comunicaţiilor – Regiunea Vest România”.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Supun la  vot  art.1  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”? 

Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii.  Se desemnează domnul Victor Naidan, respectiv Liviu Nicola, 

amândoi cu 30 de voturi „pentru” din 30 posibile, pentru a ne reprezenta în Consiliul Director, respectiv 
în Adunarea Generală. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.
Vă propun ca şedinţa următoare de consiliu, cea din luna iunie, să aibă loc pe 21 iunie, dacă se 

poate la ora 10,00. Bun. Asta va fi convocarea pentru luna iunie.
*

Se trece la discutarea punctului 33 al ordinii de zi şi anume:
33.Întrebări. Interpelări.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Acum să trecem la interpelări, luări de poziţii. Vă rog, 

domnul Ştefănescu. 
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Domnule preşedinte, aş vrea să vă ridic o situaţie care de 

fapt v-am mai prezentat-o şi în şedinţa anterioară. Avem la ora actuală 29 de proiecte de 2,5 milioane 
euro, „refacerea  satului cărăşan”. Dar avem probleme la…

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Pe 3.2.2.
Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Pe  3.2.2.  Avem  probleme  la  7  proiecte  care  nu  se 

datorează nici constructorilor, nici autorităţilor, nici primarilor. Se datorează faptului că legislaţia este 
aşa cum este. Să vă dau un exemplu, un proiect a fost contestat de 7 ori! Ori perioada de implementare a  
unui proiect este de 36 de luni. Contestaţie,  după contestaţie,  am ajuns ca la 6 proiecte,  perioada de 
implementare efectivă să fie mai mică de 1 an de zile, ori efectiv acest lucru nu se poate. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Fizic.
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Fizic nu se poate. Ce spun normele Uniunii Europene în 

aceste condiţii? Spun următorul lucru: „Da, îţi putem acorda prin derogare o suplimentare de timp pentru 
efectuare, dar condiţia este că vei plăti tu ca beneficiar 2% penalitate pe cheltuielile eligibile.”. Domnule 
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preşedinte,  având  în  vedere  că  nu  sunt  imputabile,  v-am  explicat  şi  am  găsit  mare  înţelegere  la 
dumneavoastră,  lucru pentru care  vă mulţumesc,  să iniţiem hotărâri  de Guvern,  pentru că nu este  o 
pierdere de fonduri. Să ajutăm aceste primării, pentru că penalitatea la o primărie este în jur de 1 miliard 
600. Astăzi să dă hotărâre de Guvern, primesc banii, plătesc penalitatea tot la bugetul de stat şi primeşte 
o perioadă de 6 luni, în care să-şi definitiveze proiectul. Nu putem sub nici o formă risca, cu nici o 
primărie, să nu-i ajutăm, orice am face, pentru că este în pericol a pierde un proiect de 2,5 milioane de  
euro pe fiecare localitate. Eu vă mulţumesc tare mult pentru înţelegere şi pentru sprijinul pe care îl veţi  
da în acest demers.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Eu am antamat discuţia cu…
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Cu premierul, am înţeles.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cu premierul, dar lucrurile aceasta nu se pot face decât 

pe rectificare de buget. Rectificarea de buget  conform acordului cu FMI nu se poate face decât după 1 
iulie. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: E în regulă.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Atunci vom încerca să facem aceste alocări pe hotărâre 

de Guvern, care să spună în clar despre ce e vorba. E corect.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Exact. Vă mulţumesc frumos. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Alte…
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnule preşedinte, vin cu o rugăminte către domnul prefect. 

Întrucât mâine este 1 iunie şi e „Ziua Copilului”, la nivelul fiecărei unităţi şcolare, unităţi administrative, 
instituţii  de cultură,  sunt diferite  manifestări  consacrate  sărbătoririi  sau angrenării  copiilor în diferite 
activităţi.  Am primit  astăzi  câteva  telefoane  de  la  directori  de  instituţii  din  acestea,  grădiniţe,  şcoli 
generale, prin care ni se spune că, copiii rămân fără coordonare în ceea ce noi i-am angrenat, datorită  
unei convocări  a inspectorului general la Reşiţa. Aş vrea să rog, cumva, să cereţi   o reprogramare a 
acestei  întâlniri,  că  îi  lasă fără  coordonare.  Nu ştiu despre ce e  vorba,  dar v-aş  ruga dacă puteţi  să 
reprogramaţi. Să cereţi inspectorului să reprogrameze aceste întâlniri cu conducătorii.

Domnul consilier Grindeanu Nicolae: Nu se poate să fie reprogramaţi. 
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Dacă ritmul legiferărilor în învăţământul românesc, în 

educaţia românească îi va permite lui Doxan, pentru că s-ar putea să-i fi convocat pentru că are de dat o 
situaţie până mâine după amiază. Mi se pare corectă observaţia, ca să nu-i cheme pe directori de 1 iunie.  
Vorbim cu el.

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Un pic mai mult tact şi condescendenţă.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Sigur. E corect în principiu. Alte…
Domnul consilier  Vatzulik Boris: Aş dori şi eu o intervenţie, dacă îmi este permis. Domnule 

preşedinte, stimaţi colegi, acum câtva timp în urmă am reuşit să finalizăm o anchetă. E vorba de faptul că 
am avut  o serie de reclamaţii  la  Teatrul  de Vest  din Reşiţa.  Sigur,  au fost  mai  multe  aspecte  acolo 
semnalate.  L-am rugat  pe domnul  Vlădulescu,  directorul  teatrului,  să ne facă o serie de documente. 
Întrebarea mea nu este legată vis-a-vis de acest raport,  ci mai ales de unele constatări pe care le-am 
observat în urma controalelor din cadrul teatrului. Eu după câte am înţeles şi aş vrea să mă corectaţi dacă 
greşesc, am înţeles că teatrul în actuala locaţie, la Cultural, este o situaţie provizorie. Ar fi bine să fie aşa, 
pentru  că,  Culturalul  nu  reprezintă  un  sediu  propice.  Este  vorba  de  aspecte  legate  de  spaţiu,  de 
desfăşurare şi  sunt  multe  aspecte  semnalate.  Acum aş  vrea  să  vă întreb,  care  este  situaţia  Casei  de 
Cultură? Dacă teatrul va mai reveni sau nu va mai reveni în vechea locaţie? Dacă acea sală de spectacole 
va fi retrocedată teatrului? Ce perspectivă avem în acest sens?

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Sala respectivă n-a fost niciodată a teatrului. Ei jucau 
acolo în chirie.

Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Şi nu va fi niciodată.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Situaţia Casei de Cultură este una ambiguă, în sensul că 

UCMR a câştigat  procesul.  Am făcut  demersurile  care au trecut  de Ministerul  de Interne.  În contul 
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datoriilor pe care UCMR-ul le are, această Casă de Cultură să fie preluată de Ministerul de Finanţe şi  
Ministerul de Finanţe să o cedeze Consiliului Judeţean, cu acordul nostru de a asigura aceleaşi locaţii 
pentru sindicate. N-are nimeni nici un fel de problemă pe tema asta, ceea ce ne permite să şi reabilităm 
sala teatrului, sala mare a Casei de Cultură, să o facem funcţională pentru anumite piese. E adevărat, este 
o situaţie provizorie la Cultural. Sala de la Cultural se pretează pentru alte manifestări, pentru concerte de 
o anumită anvergură. Nu avem încă o expertiză de la finanţe. Finanţele din câte ştiu eu, trebuia să trimită  
o comisie care să evalueze Casa de Cultură, să evalueze valorile,  imobilul,  pentru a putea compensa 
datoriile. Această comisie din câte ştiu eu nu a venit încă, dar situaţia este aşa cum ai observat.

Doamnă consilier, domnilor consilieri, vă mulţumesc pentru această şedinţă şi ne vedem pe data 
de 21 iunie, la ora 10,00 sau 10,30.

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

          P R E Ş E D I N T E,                                        SECRETARUL JUDEŢULUI,

           Sorin Frunzăverde                                                                              Ion Imbrescu

FP/FP/ 1 ex.
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